

《单词百科:pathways是什么意思?pathways怎么发音?pathways的解释和用法》

英语单词pathways是什么意思?pathways怎么读?pathways怎么发音?简答网为您整理了pathways的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



pathways怎么读

pathways的读音:[' pɑ : θ weiz]

pathways的意思

1、n.路, 径(pathway的名词复数);

pathways的相关词组

- 1、 hexose monophosphate pathway [医]磷酸己糖途径, 磷酸己糖支路;
- 2、 nigrostriatal pathway 黑纹状体的途径

- 3、pentose phosphate pathway 戊糖磷酸途径, 磷酸戊糖途径, 磷酸戊糖支(旁)路;
- 4、signaling pathway 信号通路
- 5、amphibolic pathway 兼用代谢途径;
- 6、afferent pathway 传入路径;

pathways的双语例句

- 1、By embolizing the vein, blood flow is redirected to other healthy pathways.

通过栓塞了静脉, 血流被引导进入其它健康的通路中.

- 2、Two mutually exclusive pathways of lysine biosynthesis have been established.

现已确定赖氨酸的生物合成有两条相互独立的途径.

- 3、Plants had gradually evolved along diverging and converging pathways.

植物是沿着趋异和趋同两种途径逐渐演化的.

- 4、Dyspeptic Patients With Visceral Hypersensitivity : Sensitisation of Pain Specific or Multimodal Pathways?

内脏高敏感的消化不良患者——痛觉过敏是特异途径还是多途径?

- 5、Also, there's numerous pathways that can be engineered metabolising methane.

同样, 还有许多生物代谢途径能够用来转化甲烷.

- 6、Many of the cellular biosynthetic pathways were first elucidated.

首次阐明了许多细胞内生物合成的途径.

- 7、Gap junctions serve as pathways of intercellular communication.

间隙连接是细胞间交流的途径.

- 8、After series of related and interconvertible pathways, a steady-state condition is reached.

经过一系列相互转换的代谢途径达到了恒态性的条件.

9、What pathways do microbes utilize to establish an infection?

微生物通过什么途径导致感染?

10、So consider all the pathways ahead , and decide which ones to follow.

因此我们要提前想好并决定我们该走哪条路.

11、Two or more biosynthetic pathways may coexist in a single cell.

在同一细胞中可能同时存在两条或更多条生物合成途径.

12、Fractures and faults act as the favorable pathways of hydrocarbon migration.

破裂和断层为油气的运移提供了有利通道.

13、We first compare the relative efficiency of the vehicles' well-to-wheel pathways.

我们首先比较车辆的井对车轮的小路的有关的效率.

14、Listening and reading use different pathways in the brain.

听、说与阅读分别使用大脑里不同的路径.

15、For branched metabolic pathways a process of sequential feedback inhibition often operates.

对分支的代谢途径常常施行顺序反馈抑制.

以上是简答网为您整理的pathways怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于pathways的用法

、pathways的释义、pathways的相关

详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/pathways>